



# STAR WARS

## IN CONCERT



## A NEW HOPE

《星球大戰:新的希望》音樂會

4 & 6 JUL 2019 THU 8PM & SAT 3PM

## THE EMPIRE STRIKES BACK

《星球大戰:帝國反擊戰》音樂會

5 & 6 JUL 2019 FRI 8PM & SAT 8PM

香港文化中心音樂廳 Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

#### **FILM LIVE WITH ORCHESTRA**

足本電影播放並配以現場管弦樂演奏 (英語對白,中文字幕)

### MUSIC BY JOHN WILLIAMS

CONDUCTOR BENJAMIN NORTHEY

作曲 約翰・威廉斯 指揮 羅菲

#### \$780/\$580/\$480/\$380

· 折扣優惠請瀏覽港樂網站 For discount schemes, please visit hkphil.org

門票現於城市售票網公開發售 Tickets at URBTIX www.urbtix.hk

> 7月4日及5日演出贊助 4 & 5 Jul performances are sponsored by

AMERICAN EXPRESS



© 2019 & TM LUCASFILM LTD. ALL RIGHTS RESERVED © DISNEY.

PRESENTATION LICENSED BY DISNEY CONCERTS IN ASSOCIATION WITH 20TH CENTURY FOX. LUCASFILM LTD. AND WARNER/CHAPPELL MUSIC

## 新的希望音樂會 帝國反擊戰音樂會

一連三日,澳洲指揮家羅菲將帶領觀眾穿越星際大道和狹路,沿途一邊欣賞原版 《星球大戰:新的希望》及《星球大戰:帝國反擊戰》,一邊細聽港樂現場演奏 約翰·威廉斯的經典星戰音樂。荷里活最長壽及成功的電影系列,加上大型管弦樂團 現場演奏,絕對不容錯過!

#### Star Wars:

## WHOPE THE EMPIRE STRIKES BACK

For three days, Australian conductor Benjamin Northey will embark on a journey with the audience through the intergalactic highways and byways of one of Hollywood's most enduring and successful franchises. Alongside the screening of Star Wars: A New Hope and Star Wars: The Empire Strikes Back, experience John Williams' classic movie score in glorious "live" sound – a forceful experience you must not miss!



羅菲 指揮 Benjamin Northey CONDUCTOR



香港管弦樂團 2019/20 樂季套票優先預訂 Hong Kong Philharmonic Orchestra 2019/20 Season Subscription

# 5()+

### 世界級客席音樂家 WORLD-CLASS GUEST ARTISTS

音樂家包括

郎朗、弗萊明、卡華高斯、趙成珍、辻井伸行、辛奈斯基、拉貝克姊妹、 亞歷山大‧達士勒、莉亞‧莎朗嘉等將送上多場精彩音樂會!

Exciting programmes with Lang Lang, Renée Fleming, Leonidas Kavakos, Seong-Jin Cho, Nobuyuki Tsujii, Vassily Sinaisky, The Labèque Sisters, Alexandre Desplat, Lea Salonga and more!

立即預訂 SUBSCRIBE NOW hkphil.org/1920sub

優先預訂座位‧可享最高七五折‧7月8日截止 GREAT SEATS · UP TO 25% OFF · UNTIL 8 JUL

門票現於城市售票網公開發售 Tickets at URBTIX www.urbtix.hk

全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜擾受惠人士:半價(額滿即止;此折扣不可與其他優惠同時使用) | 青少年聽眾計劃:會員45折;同行成人9折(只限兩張)| 港樂會:會員85折 | 團體優惠(只限正價門票):10-19張9折、20張或以上85折 | 其他折扣優惠及視線受阻座位資訊請參閱港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及 表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待六歲及以上人士 | 音樂會長約2小時30分鐘包括中場休息

Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disabilities & CSSA recipients: 50% off (with quota, this discount cannot be used in conjunction with any other offers) | Young Audience Scheme members: 55% off, accompanying adults: 10% off (max. 2 tickets) | Club Bravo members: 15% off | Group Booking (standard tickets only): 10% off 10-19 tickets, 15% off 20+ tickets | Please refer to www.hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for aged 6 and above | Concerts run for approx. 2 hours 30 minutes with an interval







信用卡雷話購票 2111 5999 Credit Card Telephone Booking 票務查詢 3761 6661 Ticketing Enquiries 節目查詢 2721 2332 Programme Enquiries